
DOLSKO

26. februarja je bila v Dolskem razširjena seja političnega aktiva
KO SZDL, na kateri so razpravljali o reorganizaciji SZDL. Eviden-
tirali so tudi kandidata zapredsednika insekretarja, določili število
delegatov za krajevno konlerenco SZDL ter se zedinili. da bo KK
SZDL imela le izvršni odbor.

Na seji delegacije KS so obravnavali določila razvojnega načrta
Ljubljana 2000 ter seveda o še vedno aktualnem in perečem vpra-
šanju industrijske cone na našem območju.

0 0 ZSMS Dolsko je 28. februarja začela z idejnopolitičnim
izobraževanjem svojih članov. Prvo iz ciklusa predavanj je bilo
predavanje Samoupravljanje v K̂ S. katerega so se poleg 25 članov
0 0 ZSMŠ udeležili tudi predstavniki KS.

V začetku marca so bili v KS zbori občanov in delovnih ljudi,
Vinajah in Senožetih. Na vseh zborih so razpravljali o družbenem
načrtu in proračunu občine, o krajevni problematiki ter so se
zopet odločno uprii. Najbolj pereč problem elektrifikacije Vin, saj
je tam v večemih urah tako slaba električna napetost. da morajo v
gospodinjstvih izključiti vse aparate. Vaščani so že zbrali (samo-
prispevek) tretjino potrebnih sredstev, nekaj jih je odobrilo elektro
podjetje, čakajo pa še na prispevek občine. Poleg tega je resen tudi
problem pitne vode. Svet KS se je na eni zadnjih sej odločil, da se
zavzeto loti reševanja tega problema.

Na zboru so pregledali tudi finančni uspeh delovanjav prejšnjem
letu ter se seznanili s problemom za tekoče leto.

V kulturnem domu v Dolskem so že začeli z montiranjem kur-
jave. Prav tako so v teku tudi dela za adaptacijo gasilskega doma.
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